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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol nevelkedjék az a néhány gyerek, aki még 
megszületik?" 

Tisztel Miniszter Úr!
 
A bicskei botrány újra a magát családbarátnak hirdető kormány gyermekvédelmi tevékenységére
irányította  a  figyelmet.  Ennek  kapcsán  viszont  most  nem  is  a  gyermekvédelminek  hazudott,
valójában  a  gyermekeket  semmitől  meg  nem védő   törvényről,  hanem az  új  lakások építéséről
tennék föl két kérdést.
 
Az  elmúlt  év  katasztrofális  ipari  teljesítménye  átterjedt  a  lakásépítésre,  illetve  a  lakásépítési
szándékra is: tavaly az átadott új lakások száma közel 10, a kiadott építési engedélyek és egyszerű
bejelentések  alapján  építendő  lakásoké  csaknem  40  százalékkal  maradt  el  a  2022  évitől.  A
gyermekotthonokból 18 éves korukban kitett a fiatalok feje felől egyik napról a másikra eltűnik a
fedél, saját lakásról nem is álmodhatnak, a lakásbérleti díjak az egekben, szociális célú bérleti díjat
a kifosztott önkormányzatok alig engedhetnek meg maguknak. Mi lesz így velük? Megmondom: a
hajléktalanok táborát fogják szaporítani. 
 
Náluk pedig nagyságrendekkel vannak többen azok a gyerekek, akik fiatal családokban, az önök
biztatására születtek, mert szüleik bíztak a megígért kedvezményekben. Az ő számuk is rohamosan
csökken, januárban 12 százalékkal születtek kevesebben, mint egy évvel korábban, de azért idén is
többen lesznek 80 ezernél. Ők milyen lakásokban fognak fölnevelkedni?! Azokban, amiket már
nem is terveznek megépíteni, aligha.
 
Nem, miniszter úr, az önök kormánya nem a családok barátja, csak a jómódú családoké. Azokat
támogatják,  a  kevésbé  tehetős  családok,  az  ő  gyerekeik,  nem  is  beszélve  a  családon  kívül



felnövekvőekről,  önöket  nem  érdeklik,  magukra  hagyják  őket  –  szülessenek  meg,  aztán
boldoguljanak,  ahogy tudnak.  Nos,  csak nagyon kevesen tudnak és ők is  rendkívül  nehezen. A
lakásépítések zuhanó trendje ennek a sok közül csak egyik, bár igen pregnáns jele.
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